
Formandens beretning for året 2016 

Generalforsamling 

Til generalforsamlingen i 2016 mødte der ni personer op, det går fremad, en dag bliver der måske slet ikke 

plads i Spejderhytten?  

Der blev vedtaget en ting omkring kontingent, så det altid er generalforsamlingen der vedtager størrelsen 

af kontingent. 

Vejbelysning 

Vi skal fremover stå for vejbelysning i foreningen, der er blevet brugt mange timer på møder, tilbud og snak 

med andre foreninger, kommune med mere. 

Vi fik til sidst afholdt en ekstraordinær generalforsamling, der vedtog at vi fremover skal have lys på alle 

veje.  

Der er indgået aftale med SEAS om etableringen af vejbelysningen.  

SEAS arbejder stadig på en kontrakt, men vi har lys i alle lamper til de har etableret nye skabe.  

Vedtægter skal indeholde et punkt omkring vejbelysning. 

Fællesarealer og glatførebekæmpelse 

Henrik Rasmussen har også i 2016 passet de grønne arealer. 

Vi har også aftale med Henrik Rasmussen om glatførebekæmpelse. 

Arbejdet med grønne arealer og glatføre er ikke tilfredsstillende, vi må finde på noget? 

Gynger på legeplads bliver brugt flittigt og kan ikke holde til alle disse timer, der er derfor bestilt nye gynger 

som gerne skulle holde de næste år. 

Vores veje 

Hvis man har perlesten/granit sten i sin indkørsel, så fej dem ind på egen grund, de skal ikke ligge på 

asfalten. 

Parkering er ikke tilladt på fortov, hos os er fortov græsarealer. 

Grundejerne i Bindeleddet 

 Det er stadig en gåde at kun 46 personer i denne forening har en mailadresse?  

Foreningen vil meget gerne have mailadresse på alle grundejere, især hvis man ønsker at få en besked fra 

foreningen.  

Der er forslag til vedtægterne, så der fremover ikke uddeles papirindkaldelse, men kun sendes mail om 

generalforsamling eller andre ting. 

 

Generalforsamlingen den 19. marts 2017 

Formanden 

 

 


